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RG.0012.12.2015 

 

Protokół Nr 12/15 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 29 grudnia 2015 roku. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II.  Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 

V.  Wolne wnioski i zapytania. 

VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. I.  

Komisja rozpoczęła obrady o godz. 835 a zakończyła o 937. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji Marzena 

Garbacz, która powitała przybyłych członków Komisji i pozostałe osoby obecne 

na posiedzeniu.  

Następnie na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad ( w 

chwili otwarcia posiedzenia na 5 Członków Komisji obecnych było 5). Lista 

obecności znajduje się w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Ad. II. 

Przewodnicząca Komisji Marzena Garbacz przedstawiła proponowany porządek 

obrad. 

Porządek obrad został bez uwag przyjęty do realizacji. 

 

Ad. III. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag. 
 

Ad. IV/1.  

Projekt uchwały Rady Gminy zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia 

konsultacji dotyczących nadania sołectwom: Wola Rzeczycka,  Dąbrowa 

Rzeczycka oraz części sołectwa Rzeczyca Długa statusu obszaru ochrony 

uzdrowiskowej przedstawił inspektor ds. obsługi Rady Gminy Piotr Chodur. 

Po dyskusji Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały w 

głosowaniu  – 3 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymujące”. 
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Ad. IV/2. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy przedstawiła Kierownik Zespołu Infrastruktury Technicznej 

Izabela Szałaj. 

Nie zgłoszono uwag do przedłożonego projektu uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. IV/3.  

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wykazu wydatków 

niewygasających z upływem roku budżetowego 2015 przedstawiła Skarbnik 

Gminy Anna Szeliga. 

Projekt uchwały został bez uwag pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 5 

głosów „za” – jednogłośnie. 

 

Ad.IV/4. 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie  zmian w uchwale budżetowej na 2015 

rok przedstawiła  Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 

W głosowaniu projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany – 5 głosów „za” 

– jednogłośnie. 

 

Ad. V. 

Radny Julian Geneja poruszył problem niewłaściwego odwodnienia terenu 

przy posesji P. Cichomskiej przy ulicy Sandomierskiej w Radomyślu nad Sanem. 

Po intensywnych opadach deszczu posesja jest zalewana. Radny nadmienił, że 

odbyła się wizja lokalna na miejscu jednak nie wskazano rozwiązania problemu 

odwodnienia. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że właściwym rozwiązaniem byłoby 

wykopanie rowków odwadniających, w których woda odparowywałaby i 

wsiąkała w glebę. Rowki wyłożone byłby płytami jumbo.  

Radna Justyna Szwedo poinformowała, że na ostatnim Zebraniu Wiejskim 

zajęto się sprawą dzierżawy działki, o która ubiega się dwie osoby. Zebranie 

podjęło uchwałę o dzierżawie działki. Radna zapytała jakie działania podjęto w 

tej sprawie. 

Wójt Gminy Jan Pyrkosz powiedział, że wpłynęły dwa podania na 

dzierżawę tej działki tj. od właściciela budynku stojącego obok tej działki i 

właściciela sąsiedniej nieruchomości. Ewentualna umowa dzierżawna może 

zostać podpisana z właścicielem budynku pod warunkiem posprzątania przez 

niego terenu. 
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Ad. VI. 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 

   

            Przewodnicząca Komisji 

 

                            Marzena Garbacz 

Protokołował: 

Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 

Piotr Chodur 
 


